

Cairo, 22 Aug. 2023

القاهرة 22 اغسطس 2023

TO :EGX

السادة / البورصة المصرية

Disclosure Department

قطاع الإفصاح

Dear Sir,

تحية طيبة وبعد،

**Subject:** News about selling part of the company's shares

**الموضوع:** الاخبار المتداولة عن بيع جزء من أسهم الشركة

With reference to the above subject,

بالإشارة الي الموضوع عالية،

Eastern Company's management communicated with the main shareholder "Holding Company for Chemical Industries", regarding the news about the sale of part of its shares to a foreign investor.

تواصلت ادارة الشركة الشرقية مع المساهم الرئيسي الشركة القابضة للصناعات الكيماوية بخصوص الاخبار المتداولة بخصوص بيع جزء من أسهمها الي مستثمر أجنبي.

The Holding Company for Chemical Industries stated that "in accordance with the government's directives regarding the program of listing state-owned companies on the EGX with the aim of expanding the ownership base, activating trading on the stock exchange, enhancing investment opportunities and benefiting from the returns of offering shares for development & restructuring processes".

افادات الشركة القابضة للصناعات الكيماوية انها تنفيذا لتوجيهات الدولة بشأن برنامج طرح الشركات المملوكة للدولة بالبورصة المصرية بهدف توسيع قاعده الملكية وتنشيط التداول بالبورصة وتعزيز فرص الاستثمار والاستفادة من عوائد طرح الأسهم في عمليات التطوير والتحديث واعاده الهيكلة.

The Holding Company for Chemical Industries has received several offers from foreign investors to buy a stake that does not exceed 30% of its total stake which is 50.95% of total Eastern's shares.

فقد تلقت الشركة القابضة للصناعات الكيماوية عدة عروض من مستثمرين أجنب لشراء حصة لا تتجاوز 30% من اجمالي حصتها والبالغة حوالي 50.95% من أسهم الشركة الشرقية.

These offers are under studying and there's a negotiation with these investors to choose the best one, as the implementation of the deal is linked to conducting due diligence.

وجاري حاليا دراسة هذه العروض والتفاوض مع مقدميها لاختيار افضلها، مع العلم ان تنفيذ الصفقة مرتبط بأجراء الفحص النافي للجهالة.

Disclosure will be made once the best and most appropriate offer is settled.

وسيتم الإفصاح بمجرد الاستقرار على العرض الأفضل والمناسب.

Mohamed Abdul Rahman Ahmed  
Investor Relation Manager

محمد عبد الرحمن احمد  
مدير علاقات المستثمرين